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Abstract

It is known to us all that the excessive bubble in the real estate market can seriously affect the normal development
of the national economy, which could cause the hidden dangers of financial crisis. In 2011, A wave of defaults de-
stabilized markets across Wenzhou, which punctured the property price bubble and caused a painful lesson for the
regional economy. Therefore, this paper reviews the trend of housing price in Wenzhou from 2006 to 2015, and an-
alyzes the causes of house bubble. In addition, the adjustment process of Wenzhou real estate is of typical signifi-
cance, which could provide references for current market trend.
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	摘要: 众所周知，房地产市场的过度泡沫化会严重影响国民经济的正常发展，急剧膨胀的房地产泡沫为金融危机的爆发埋下了众多隐患。2011年，温州爆发民间借贷危机，刺破了温州房地产价格泡沫，造成区域经济受严重波及的惨痛教训。本文通过回顾的2006年到2015年温州房价的变迁走势，分析了温州房地产泡沫产生及破灭的原因。温州房地产市场的调整过程具有典型意义，可为当前楼市走向提供借鉴和参考。
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